
Från: Barn och bildningsnämnden - Lekeberg
<barnochutbildningsnamnden@lekeberg.se>
Till: Platia mail import KUB - Lekeberg <platina.bun@lekeberg.se> 
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Från: Berth Falk 
Skickat: den 23 mars 2021 09:04
Till: carlesmagdalena@gmail.com; Barn och bildningsnämnden - Lekeberg
<barnochutbildningsnamnden@lekeberg.se>
Ämne: Re: COVID I SKOLAN!!!!
 
Hej
Jag tänker att det finns flera delar som påverkar hur vi fattar besluten. Vi ska jobba
för att minska smittspridningen så klart, men vi har också ett ansvar att säkerställa
skolundervisning, och samtidigt hantera verksamheten i sin helhet.
 
Jag respekterar eran åsikt, och vi försöker hantera detta i sin helhet på lämpligaste
sätt. Som jag skrev igår så följer jag utvecklingen, och nya beslut förväntas tas idag
i frågan.
 
Allt gott
 
Med vänlig hälsning 
Berth Falk (S)
Kommunalråd
Ordförande Kultur- och bildningsnämnden
Lekebergs kommun
berth.falk@lekeberg.se
Tel: 0585-48821
www.lekeberg.se

23 mars 2021 kl. 07:37 skrev carlesmagdalena@gmail.com:

 Hej!
 
Tack för ditt svar!
Vi förstår vad du säger att många lärare är borta, därav
distansundervisning. 
Men vi tycker ff beslutet om att 3:orna ska va kvar på skolan, som fått
flest bekräftade fall plus att två lärare där är sjuka i covid fortfarande
ska gå kvar på skolan. 
 
Känns ju mest rimligt att låta de klasser där det brutit ut mest få va
hemma och kanske ha en liten möjlighet att förhindra att inte alla
klasser blir sjuka. Så tänker vi. Detta skulle ju dock ha hänt betydligt
snabbare. 
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Med vänlig hälsning, Magdalena & Micael

Skickat från min iPhone

22 mars 2021 kl. 22:02 skrev Berth Falk
<berth.falk@lekeberg.se>:

 Hej Magdalena och Micael

Jag kan förstå er frustration i detta som läget är just nu, jag
har också barn i skolan fast i Fjugesta. Tror vi alla känner
av detta, speciellt nu när smittan generellt är hög i
Lekeberg. Men om vi fokuserar på Mullhyttans skola så
kommer 4-6 vara hemma några dagar för att vi inte kan
bedriva ordentlig verksamhet på plats, på grund av att
många lärare är sjuka, främst i dessa årskurser. Helgen
som varit gick åt till att hantera detta för bl.a. rektor,
förvaltningschef och annan berörd personal inom
förvaltningen, när vi såg att ett flertal lärare inte kommer
kunna arbeta utifrån rådande läge. I dialog med
smittskyddsenheten Region Örebro så finns det ingen
orsak att stänga ner skolan i dagsläget. Smittskydd ser det
heller inte som att detta skulle vara ett utbrott, utan mer
som en ”normal” spridning av Covid-19. Det är också de
som ser vilka som är bekräftat smittade och arbetar med
smittspårningen. Vi hanterar i största möjliga mån att vi
ska följa råd, riktlinjer, rekommendationer och
arbetsmiljölagen samt utifrån de lokaler vi har anpassa
verksamheten. 

Det vi gör nu är att vi hanterar situationen i verksamheten
utifrån att lärare, främst inom åk 4-6, inte är närvarande i
skolan därför att de utifrån sin egen personliga situation
följer Folkhälsomyndighetens föreskrifter, allmänna råd
eller rekommendationer som avser sjukdomen covid-19. 
När det gäller vaccinering så är vi precis som alla andra
tvungna att följa den ordning som Folkhälsomyndigheten
och Regeringen har bestämt. Hur man har gjort i Arboga
är inget jag kan svara på, men de lärare som idag jobbar
och är utan symptom har varit och testat sig under dagen.
Jag tänker att det är allas vårt ansvar att testa sig om man
misstänker att man kan ha smittats, eller har symtom av
Covid-19.

Jag följer utvecklingen på Mullhyttans skola och tar
ställning till imorgon om det behövs ett förlängt beslutet
om distansundervisning och om det behövs för fler
årskurser. Situationen på skolan avgör den saken.  
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Med vänlig hälsning 
Berth Falk (S)
Kommunalråd
Ordförande Kultur- och bildningsnämnden 
Lekebergs kommun
berth.falk@lekeberg.se
Tel: 0585-48821
www.lekeberg.se

21 mars 2021 kl. 20:08 skrev
carlesmagdalena@gmail.com:

Hej!

Nu är jag trött på denna handlingsförlamning!
Jag brukar ALDRIG va den som mailar eller
gnäller och då har jag ändå en son men
autism/adhd som lekeberg totalt misslyckats
att hjälpa i lekebergsskolan för att det inte
finns några resurser! 
Sen nu när corona är här och det är massor av
fall i Mullhyttans skola så skiter man blankt i
det och menar att alla förutom mellanstadiet
ska ska gå till skolan.
Har man fattat då att det är FLEST FALL av
covid i 3:an i Mullhyttan????!!!!
Vad är det för idioti att de ska fortsätta gå till
skolan när dessutom BÅDA deras lärare nu
testats positivt för covid!? 
I Arbogas kommun, räckte det med att 3
personer i en och samma klass var sjuka i
covid och kommunen fixade så ALLA i
klassen blev testade PÅ skolan. Sen om det är
bästa sättet MEN de gjorde iaf något! 
Vad gör ni? Tvingar dem att fortsätta gå till
skolan och helt SÄKERT blir sjuka!! 
Tror inte ni skulle va så pigg på att skicka
iväg era barn till en klass där en efter en blir
sjuk! Eller? 
Varför kan inte 3:an som är VÄRST drabbad
får jobba hemma? Vem har beslutat det? 
Så galet besviken på Lekeberg kommun så det
finns inte ord. Är både ledsen och arg. 
Tycker dessutom SÅ synd om alla lärare som
tvingas följa era beslut, se åtminstone till så
lärare blir vaccinerade då!
Lite empati och medkänsla för dem som
faktiskt ska va i den miljön där det tydligt går
corona skulle man ju önska. 
Hoppas ni snabbt ändrar ert beslut! 
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/Magdalena & Micael 

Skickat från min iPhone


